

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 02-06-2025 01:26:13 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: 02-06-2025 01:26:13 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 01-06-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 01-06-2025
Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company	التغيرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغيير افي السيطرة عليها
Dear Securities and Exchange Commission Members Greetings, Subject: Shareholder owns 10% or more of the company's shares. With reference to the above subject and in accordance with disclosure instructions, we would like to inform you that shareholder Maha Mohammed Yousef Al-Omari purchased 199,847 shares of the company's shares on June 1, 2025. She now owns 202,536 shares, representing a 16.878% ownership percentage of the company's capital after the transaction. The purpose of the purchase is investment and trading. Please accept our highest respect.	السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين تحية طيبة وبعد،،، الموضوع: امتلاك مساهم 10% او اكثر من اسهم الشركة بالإشارة للموضوع أعلاه واستنادا لتعليمات الإفصاح، نود اعلامكم بان المساهمة مهى محمد يوسف العمري قد قامت بشراء 199847 سهم بتاريخ 1-6-2025 من اسهم الشركة حيث أصبحت تمتلك 202536 سهم مما تشكل نسبة ملكية بعد المعاملة 16.878 % من رأس مال الشركة، والغاية من الشراء الاستثمار والمتاجرة. واقبلوا فائق الاحترام نائل عبد الرزاق عبد الغني خنفر رئيس مجلس الادارة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: MANAR AL MALLAH	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: MANAR AL MALLAH